

McGill University is located on land which has long served as a site of meeting and exchange amongst Indigenous peoples, including the Haudenosaunee and Anishinabeg nations. McGill honours, recognizes, and respects these nations as the traditional stewards of the lands and waters on which we meet today. We acknowledge and thank the diverse Indigenous peoples whose presence marks this territory on which peoples of the world now gather.

L'Université McGill est située sur un emplacement qui a longtemps été un lieu de rencontre et d'échange pour les peuples autochtones, notamment pour les nations Haudenosaunee et Anishinabeg. L'Université honore, reconnaît et respecte ces nations en tant que gardiens traditionnels des terres et des eaux sur lesquelles nous nous réunissons aujourd'hui. Nous saluons et remercions les divers peuples autochtones qui ont marqué de leur présence ce territoire, sur lequel les peuples du monde se rassemblent.